

- News and Events
- Board of Governors
- Entrepreneur Committee
- Alumni Committee
- Membership Roll
- Membership Privileges
- Giving to HKBU
- Contact Us

## Foundation News



[Hong Kong Baptist University Foundation Dinner 2023](#)  
[香港浸會大學基金晚宴2023](#)



[Madam Kwok Chung Bo Fun PhD Student Research Excellence Awards Ceremony](#)  
[「郭鍾寶芬博士生卓越研究獎」頒獎典禮](#)



[HKBU confers Honorary University Fellowships upon seven distinguished persons](#)  
[浸大頒授榮譽大學院士予七位傑出人士](#)



[Naming of Zih Chi Wen Lecture Theatre](#)  
[席致文演講廳命名](#)



[HKBU receives donation from Ms. Liza Wang to set up scholarship](#)  
[浸大喜獲王自甫女士捐資成立曉學金](#)



[HKBU receives donation from Raymond Wong Pak Ming Foundation for Film and Chinese Medicine scholarships](#)  
[浸大喜獲黃百鳴基金捐資設立電影及中醫藥獎學金](#)



[Professor Raymond R. Wong and Professional Journalism Fellows share insights at seminar](#)  
[董應士教授及新聞工作者訪問學人於研討會中分享](#)



[Writer Wang Anyi named 2023 Distinguished Chinese Writer of HKBU Chinese Writers' Workshop](#)  
[作家王安憶擔任浸大華語作家創作坊「2023年度卓越華語作家」](#)



[Cheque Presentation Ceremony for Jiangsu Summer Internship Programme \(Nanjing\) 2023](#)  
[「江蘇暑期實習計劃\(南京\)2023」支票致送儀式](#)



[Launching of BU Market for cultural connections](#)  
[全新學生交流天地BU Market開幕](#)

## Foundation Members In Focus



[An Interview with Dr. Cook Chiu: Embracing technology to cater for clients' needs \(Chinese version only\)](#)  
[焦點人物——專訪趙芝勝博士：緊貼科技 以客為先](#)



[An Interview with Ms. Angeline Yiu: Inheritance of Jao Studies \(Chinese version only\)](#)  
[焦點人物——專訪饒清芬女士：念茲在茲 傳承饒學](#)

## Foundation Members' Updates



[New Member in September 2023](#)  
[2023年9月份新會員](#)



[Mr. David Fong and Mr. David Wong conferred Honorary University Fellowships](#)  
[方文雄先生及黃英傑先生獲頒名譽大學院士銜](#)



[Dr. Winnie Ko conferred Honorary University Fellowship](#)  
[高佩璇博士獲頒授榮譽學院士銜](#)



[Mr. James Louey shares insights at Entrepreneurship Seminar](#)  
[雷兆光先生主講創業專題講座](#)



[The Federation of Hong Kong Chiu Chow Community Organizations celebrates 74th Anniversary of Founding of People's Republic of China](#)  
[香港潮屬各界慶祝中華人民共和國成立74週年酒會](#)



[Ms. Sandy Wong re-appointed as Member of Mandatory Provident Fund Schemes Appeal Board](#)  
[黃幸怡女士續任強制性公積金計劃上訴委員會成員](#)



[Mr. Rex Wong re-appointed as Member of Common Spatial Data Advisory Committee](#)  
[王紹恆先生獲再度委任為空間數據共享諮詢委員會成員](#)



[Ir Dr. Frank Leung re-appointed as Member of Consumer Goods Safety Appeal Board Panel](#)  
[梁日昌博士工程師續任消費品安全上訴委員會成員](#)



[Professor Karen Chan appointed Member of Personal Data \(Privacy\) Advisory Committee](#)  
[陳嘉賢教授獲委任為個人資料\(私隱\)諮詢委員會委員](#)



[In Memoriam: Mr. Sui Chok Lee](#)  
[深切悼念譚作利先生](#)

**Contributions and Comments Welcome**

Foundation eNews welcomes your contributions and updates in the format of photographs or text. Your feedback on the eNews is also highly appreciated. All submissions should be addressed to the Foundation Secretariat via email at [hkbuf@hkbu.edu.hk](mailto:hkbuf@hkbu.edu.hk) or fax at 3411 5689. The Secretariat reserves the right to edit and publish submitted articles.

**歡迎投稿及表達意見**

基金電子通訊歡迎您們投稿，以相片或文字形式分享近況，或就本通訊內容給予意見，敬請透過電郵[hkbuf@hkbu.edu.hk](mailto:hkbuf@hkbu.edu.hk)或傳真3411 5689與基金秘書處聯絡。秘書處保留刪改及刊登來稿的權利。